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Referat af ekstraordinær
generalforsamling 19/10 – 2016

Formanden bød velkommen og takkede for det flotte
fremmøde til arbejdsdagen og det store
engagement.

1. Valg af dirigent
Lau R36 blev valgt og konstaterede, at der er indkaldt korrekt jf. vedtægterne.
Jf. vedtægterne skulle minimum 2/3 af de fremmødte stemme for forslagene for at
de kan vedtages endeligt. Der var 33 stemmeberettigede fremmødte.

2. Indkomne forslag
 a. Vedtægtsændringer – Forslag 1.
Formanden redegjorde for forslaget.
Forslaget blev herefter vedtaget, med 1 stemme imod.

 b. Vedtægtsændringer – Forslag 2.
Formanden redegjorde for forslaget. Forslaget blev herefter vedtaget enstemmigt.

 c. Vedtægtsændringer – Forslag 3.
Formanden redegjorde for forslaget, hvorefter forsamlingen drøftede praksis
såfremt et medlem af bestyrelsen flytter. Forslaget blev herefter vedtaget med 1
stemme imod.

 d. Vedtægtsændringer – Forslag 4.
Formanden redegjorde for forslaget.
Forsamlingen drøftede hernæst forslaget.
R64: Har deltaget i det udvalg der har suppleret forslaget. Sidste del af forslaget, der
er tilføjet er afskrift fra gældende byplansvedtægt.
Forslaget blev herefter vedtaget med 4 stemmer imod.

3. Evt.
Formanden:
- Bestyrelsen er i gang med at forhandle en aftale om snerydning.
- Flere har foreslået at der afholdes et arrangement som fastelavnsfesten.
Bestyrelsen kan ikke nå dette til kommende fastelavn.
- Indsendelse af forslag til ordinære generalforsamling skal indsendes til bestyrelsen
inden 14. februar.

U75: Spurgte til hvor grundejerforeningens kloakrenser befinder sig. Pt. hos U28.
R64: Fælles ting der kan lånes bør lægges på hjemmesiden.
Formanden: Helt enig, bestyrelsen er allerede i gang med at arrangere dette.

En beboer oplyste at have benyttet kommunens gratis service for rensning af
stoppet kloak som kan rekvireres på 32532196
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R64: Der mangler noget i vedtægterne om
vedtagelsen af budget og bestyrelsens efterfølgende
mandat herfor.
Formanden: Bestyrelsen undersøger nærmere.

U28: Er ordensreglerne stadig gældende med hensyn
til orden langs fællesveje og stier.
Formanden: Ja, og de fremgår af hjemmesiden.
Bestyrelsen har valgt ikke at afholde vejsyn endnu, men planlægger dette til 2017.

Referent: Jonas Hjorth, U18
www.skippergaarden.dk,
Facebook: Grundejerforeningen Skippergården

http://www.skippergaarden.dk/

